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 Tjänstgör på Miljöpartiets mandat enligt nämndens beslut den 21 maj 2015. 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och vice ordföranden och anmäls därefter 

till stadsdelsnämnden. 

 

§ 2 Genomgång av protokollet från förra mötet 

Rådet gick igenom protokollet från sitt senaste sammanträde den 

6 april och lade det till handlingarna. Protokollet anmäls vid 

stadsdelsnämndens sammanträde den 19 maj. 

 

§ 3 Diskussion om lokal strategi och aktivitetsplan 

Rådet diskuterar hur stadsdelsnämnd och förvaltning ska 

samverka med Stockholm Business Region och näringsidkare för 

att underlätta för att flera arbetsplatser tillkommer i Farsta och att 

näringslivet i Farsta utvecklas och stannar i området. 

Rådet är överens om att stadsdelsnämnden genom rådet behöver 

identifiera de lokala politiska ambitionerna så att förvaltningen 

och nämnden tillsammans kan arbeta fram en långsiktig 

handlings- och aktivitetsplan.  

 

Marknadsföringen av Tyngdpunkt Farsta och av Farsta generellt 

nämns som viktiga delar i arbetet med att attrahera nya företag 

till Farsta. Rådet diskuterar att det planerade showroomet skulle 

kunna vara en del i att sprida en positiv bild av Farsta. 

 

Rådet diskuterar vidare att det känns viktigt att rådet och 

förvaltningen prioriterar samverkansarbetet inom Tyngdpunkt 

Farsta. Rådet önskar även att de livsmedelsföretag som planeras 

att omlokalisera sig från Slakthusområdet till Larsboda 

företagsområde tas emot väl.  

 

 
§ 4 Christer von Essen om stiftelsen Stora Sköndals 

planer för nya bostäder och verksamheter 

Christer von Essen berättar om stiftelsen Stora Sköndals visioner 

och ambitioner. De planerar att bygga 4000-6000 nya bostäder 
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och omkring 10 000-12 000 människor kommer att flytta in i 

området.  

Planerna innefattar även utbyggnad av allmänna 

kommunikationer, ett mindre centrum och nya arbetsplatser. 

 

§ 5 Björn Olsson från Ikano/Rikshem om planerna för 

Teliafastigheterna 

Björn Olsson berättar om Ikano och om de gemensamma 

tankarna och planerna de har tillsammans med Rikshem. Det ska 

byggas omkring 3000 nya bostäder, med önskad byggstart 2018. 

Rådet föreslår att  Ikano/Rikshem tar kontakt med Farsta 

företagarförening och informerar om sina planer. Rådet ser även 

gärna att en utbildningsakademi skulle vara intressant att 

inrymmas i Teliaområdet. När Ikano/Rikshem kommit längre 

med detaljplanerna välkomnar rådet dem att ingå i det planerade 

showroomet. 

 

 

§ 6 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls torsdag den 9 juni 2016 klockan 

16:15-17:15. 

 


